
  

 

 

Ishøj Skole   Den 7.6.2023 

    lh/sus 

 

 

     

 

Der afholdes Skolebestyrelsesmøde tirsdag 13.6.2023 kl. 17.30 i personalerummet. 

 

 

Referent:  

 

Dirigent:  

 

Fraværende:  

 

Anja Mikolajek 

 

Camilla Ankerkilde 

 

Maria Schou, Daniel Petrera, 

Rasmus Lindgren, Amalie 

Pedersen, Britt Berg Kan-

strup, & Ali Bayram Güversin 

Dagsorden: 

 

 

 

1202 

Godkendelse af referat fra skolebestyrelsesmødet den  

9/5-2023 

a. Referat er vedlagt som bilag 

 

 

1203 

Orientering fra ledelse i skole og sfo (orientering) 10 min. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Referatet blev godkendt. 

 

 

 

 

 

Lars Halmø orienterede om 

følgende: 

• Fag og opgaveforde-

lingen er næste på 

plads, og der er meldt 

ud, hvilke dansk- og 

matematiklærere klas-

serne skal have næste 

skoleår. 

• Karameldagen forløb 

rigtig fint. 

• Vi har ansat to nye læ-

rere Kaj Oskar Ham-

margren og Cömert 

Kücükakin. 



  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

1204 

Tilbagemelding på ”Princip for ernæring på Ishøj Skole” 

(drøftelse og beslutning) 30 min.  

a. Ledelsen kommer med en mundtlig tilbagemelding 

b. Revidering af princip 

c. Nuværende princip er vedlagt 

 

 

 

 

 

 

1205 

Skal der være skolebestyrelsesrepræsentanter med til 

klassernes første forældremøde i det kommende skoleår 

(drøftelse og beslutning) 20 min.  

a. Giver det mening? 

b. Hvis ja – hvad skal de bidrage med og hvilken 

rolle/funktion har skolebestyrelsesrepræsentanten til 

mødet? 

 

 

 

 

 

 

 

• 8. og 9. klasse skal til 

eksamen de næste 

dage. 

• Der er dimission tirs-

dag d. 20/6-23. 

 

Katja Carstensen orienterede 

om følgende: 

• Sommerplaner er lagt  

og hængt op i SFOen. 

• Vilde Vulkaner løber 

snart af stablen. Der er 

elever med fra 4. – 8. 

kl. 

• Nødpasning i lukke-

ugerne 

• Det er en rigtig god 

spiregruppe, som er 

meget social. 

 

 

a. 

Anja Mikolajek gav en tilba-

gemelding på de spørgsmål, 

som skolebestyrelsen havde 

rejst på sidste møde. 

 

b. 

Princippet blev rettet til. Det 

blev besluttet at genbesøge 

princippet i 2027. 

 

 

Der var enighed om, at det 

giver god mening, at skole-

bestyrelsen deltager på det 

første forældremøde i det nye 

skoleår. De skal forestå: 

• Facilitering af foræl-

drerådet i den pågæl-

dende klasse. 

• Fortælle om det gode 

s/h-samarbejde bl.a. i 

forbindelse med den 

nye meddelelsesbog. 



  

 

 

 

 

 

 

 

1206 

Udvidelse af Ishøj Skole (orientering) 10 min.  

a. Status 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

1207 

Skolebestyrelsens sommerfest (orientering) 10 min.  

a. Status 
 

 

 

 

 

1208 

Lukkedage for Ishøj skoles SFO 2023 - 2024 

a. Bilag vedlagt 

 

 

1209 

Evaluering af skolebestyrelsens arbejde det forløbne sko-

leår (drøftelse) 15 min.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Lars Halmø laver et talepapir 

til skolebestyrelsen, som de 

kan tage udgangspunkt i. 

 

 

 

 

Lars Halmø fortalte, at der er 

ændret lidt ved indgangen i 

den kommende bygning, som 

gør indgangspartiet mere 

hensigtsmæssigt i dagligda-

gen. 

Det hele er næsten færdigt til 

at sende i udbud. 

Desuden er Lars Halmø kom-

met med i den kommunale 

styregruppe på forvaltnings-

niveau. 

 

 

Der er styr på det. Alt er be-

stilt. Maria Schou står for be-

mandingen i boderne. Der 

kommer også en slikbod i år. 

Pt. er der tilmeldt ca.170 

voksne og ca. 185 elever. 

 

 

Lars Halmø fremlagde for-

slaget og det blev vedtaget. 

 

 

 

• Dejligt der har været 

noget at arbejde med 

og bidrage med. 

• Der er fundet en fin 

form. Camilla Anker-

kilde leder tingene for-

nuftigt. 

• Vi skal huske, alt ikke 

er lige vigtigt. 

• God form, den er ikke 

så låst som tidligere. 

• Godt at opleve skole-

bestyrelsen er medspil-

lere. 



  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

1210 

Meddelelser fra (orientering) 10 min.  

a. Elevrådet 

b. Skolebestyrelsen 

c. Medarbejderne 

d. Byrådet/Børne- og Undervisningsudvalget 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

• Vi vil det bedste i fæl-

lesskab for Ishøj 

Skole. 

• Camilla Ankerkilde 

oplever, at der bliver 

lyttet til det, foræl-

drene kommer med. 

• Skolebestyrelsen er 

gode til at løfte i flok. 

• Det er rart at sidde i 

skolebestyrelsen. 

• Det er interessant at 

arbejde på et mere 

overordnet niveau. 

• Fint at næsten alle 

klassetrin er repræsen-

teret. 

• Det er vigtigt at bakke 

op, når man er i foræl-

dreregi. 

 

 

a. 

• Sprogdagen med ”Det 

gode sprog” er afvik-

let. 

• Pt. arbejdes der med 

skraldedagen d. 21/6-

23. 

 

b. 

• Camilla Ankerkilde 

holder velkomsttalen 

for kommende 0.a. 

• Der har været en hen-

vendelse fra ”Skole og 

forældre” angående 

medlemskab, men 

dette ønsker skolebe-

styrelsen ikke at gøre 

brug af. 

c. 

• Der har været valg til 

skolebestyrelsen, og 

Nikolaj Rasmussen 

fortsætter. Carina 



  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

1211 

Eventuelt 5 min 

 

 

1212 

Evaluering af skolebestyrelsesmødet 5 min. 

 

 

1213 

Lukket møde 

Se særskilt dagsorden 

 

Lykke Rohrbach er 

også blevet valgt. 

 

 

d. 

• Skolekalenderen skal 

endelig behandles på 

næste møde i Børne- 

og Undervisningsud-

valget. 

• Der er et punkt på den 

kommende dagsorden 

om lukkeuger for sfo i 

sommerferien, da man 

ønsker at lægge disse 

uger fast fremadrettet. 

 

 

Intet. 

 

 

 

Det var et hyggeligt og godt 

styret møde. 

 

 

Se særskilt referat. 

Kommende skolebestyrelsesmøder – skoleåret 23/24 

29/8, 10/10, 14/11, 9/1, 13/2, 12/3, 9/4, 14/5, 11/6 

 


